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Abstract (en)
[origin: WO2022243397A1] The invention relates to a flat steel product for hot forming composed of a steel substrate (13) composed of a steel
comprising 0.1-3% by weight of Mn and optionally up to 0.01% by weight of B and an Al-based protective coating (15) applied to the steel substrate
(13). The iron-free mass fraction in the protective coating (15) of Mg as an additional alloying constituent is altogether less than 2.50% of Mg. In
addition the iron-free mass fraction in the protective coating (15) of Mn as an additional alloying constituent is altogether more than 0.30% of Mn and
the iron-free mass fraction in the protective coating (15) of Si as an additional alloying constituent is altogether less than 1.80%.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Stahlflachprodukt für eine Warmformung, das aus einem Stahlsubstrat (13), das aus einem Stahl, der 0,1 - 3 Gew.-% Mn
und optional bis zu 0,01 Gew.-% B aufweist, und einem auf das Stahlsubstrat (13) aufgetragenen Schutzüberzug (15) auf Basis von Al besteht
Dabei beträgt der eisenlose Massenanteil des Schutzüberzugs (15) von Mg als zusätzlichem Legierungsbestandteil in Summe weniger als 2,50 %
Mg. Zudem beträgt der eisenlose Massenanteil des Schutzüberzugs (15) von Mn als zusätzlichem Legierungsbestandteil in Summe mehr als 0,30 %
Mn und der eisenlose Massenanteil des Schutzüberzugs (15) von Si als zusätzlichem Legierungsbestandteil beträgt in Summe weniger als 1,80 %.
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